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Abstract (en)

The device (1) has a carrier structure (2) supporting a detachable stroller body (4) that accommodates a new-born child, where the structure
includes a frame (6) displaceable on the ground and a stroller body carrier (8) integrated to the frame. Bottom of the body is connected to a
peripheral wall with recesses defining access to interior of the body. The body has closing shutters (18, 19) respectively closing the recesses, where
the shutters are movable between closed and open positions. The body is in the form of a rigid shell and made of transparent or plastic material.

Abstract (fr)

Ce dispositif de couchage (1) pour nouveau-né, comprend une structure porteuse (2) qui supporte une nacelle (4) amovible d'accueil du nouveau-
né. La structure porteuse (2) comprend un chéssis (6) adapté pour se déplacer sur le sol, et un porte nacelle (8) solidaire du chéassis (6). La nacelle
(4) comprend un fond lié & une paroi périphérique pourvu d'au moins une échancrure délimitant un acceés a l'intérieur de la nacelle (4) et au moins
un volet de fermeture (18, 19) au moins en partie de I'accés a l'intérieur de la nacelle (4), le volet (18, 19) étant mobile entre une position fermée et
une position ouverte.
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